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ÅÐÔÅÍÂÅÒ ÍÅÔ ÚÏÍÅÒÓÅ ÄÁÇÅÎȣ 

Wat een heerlijk weer de afgelopen dagen, zonde om binnen te zitten. 
 

Helaas de plicht roept, maar toch af en toe even bewust genoten van het zonnetje wat we zo 
hard nodig hebben. 
De zon in deze tijd van het jaar voelt als een traktatie en de lichtinval is schitterend. 
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Afgelopen zondag 14 september heerlijk 
gewandeld met een flinke groep vanaf de 
Gezondheidsbeurs in Bergen waar Ilona 
Borst, mijn collega als we het hebben 
over het organiseren van lezingen, voor 
het eerst in dit dorp een dergelijk 
evenement had georganiseerd. 
Lƭƻƴŀ ƛǎ Ǿŀƴ ΨŘŜ IŀǊǘŎƛǊƪŜƭΩ Ŝƴ ǿŜ ǿƻƴŜƴ 
in hetzelfde dorp. 
5ŀƴ ǿŜǊƪ ƧŜ ƴŀǘǳǳǊƭƛƧƪ ǿŜƭ ƳŜŜ ŀŀƴ ȊƻΩƴ 
dag. Wij stonden namens de Gezond Verstand 
Avonden uiteraard ook met een tafeltje om 
onszelf onder de aandacht te brengen. 

 
Nu waren we voor velen geen onbekenden, zo bleek al snel. De 

dames van locatie Haarlem, Annette Ochse en Jolanda 
Schoenmaker, kwamen al snel tot deze conclusie, samen 

met Marja Frederiks. Marja wandelt langs eetbare wilde 
ƎǊƻŜƴǘŜƴ Ŝƴ ƪǊǳƛŘŜƴ Ǿƛŀ ŘŜ ǘŀƪ ΨƻǾŜǊƛƎŜ ŀŎǘƛǾƛǘŜƛǘŜƴΩΣ 
maar je kunt haar ook net zo gemakkelijk als spreekster 
op de agenda tegenkomen. 
De drie dames namen de honneurs waar. Mijn bijdrage 

was een gratis wandeling van 
14.00 uur tot 15.30. We 

konden uiteraard langer 
wegblijven maar dat was niet 

het idee, men kwam ook voor de beurs. 
Dan moet je de kerk een beetje in het midden 
van het dorp houden en geen uren wegblijven, 
maar geslaagd was het zeker. 

De deelnemers waren 
belangstellend, gezellig 

en vonden de route 
mooi. 
Aan de overkant bij Museum 
Kranenburgh liepen we het bos 
in, daar naar toe zagen we al direct een 

ongelofelijke grote veldkers. Onder de beukenbomen was van alles 
te vertellen, maar ook via de brandnetels, bramen, dovenetel en nog 

veel meer soorten. 
AchtŜǊ Ωǘ hǳŘŜ IƻŦ ōŜȊƻŎƘǘŜƴ ǿŜ ŜŜƴ ǘǳƛƴ ǿŀŀǊ ƴŀŀǎǘ ōŜƪŜƴŘŜ ǎƻƻǊǘŜƴ 

veel eetbare gewassen stonden waarbij men verbaasd reageerde. 
Stokrozen, kun je die eten? 
5Ŝ ōƭƻŜƳŜƴ ȊƛƧƴ ŜŜǘōŀǊŜ ǾŜǊǎƛŜǊƛƴƎŜƴΣ ƭŜǳƪŜ ΨōŀƪƧŜǎΩ ǾƻƻǊ ŜŜƴ ƛƧǎƧŜ 
in een glas, voor andere hapjes of de bloemblaadjes los gestrooid 
over een salade doen het ook goed. 
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Er was heel veel te zien en dus te vertellen, maar om 
15.30 uur besloten we toch om terug te gaan, de 

beurs was er ook nog. 
Al met al een zeer geslaagde dag. Ilona je krijgt 
mijn complimenten, inmiddels heb ik de 
afgelopen jaren al een aantal van dit soort 
evenementen bezocht met ons concept, je hebt 
het meer dan goed gepresenteerd! 

En ik heb vergelijkingsmateriaal. J 
Volgende keer doen we weer mee. 

 
Wie blijft nu nog zeggen dat locaties op de Veluwe 

moeizaam zijn? 
Een veel gehoorde kreet is, als men bedenkt een locatie te beginnen, dat de omgeving niet 
gemakkelijk zal zijn. 
Dit hebben we ook al vele malen aangehoord van 
diverse personen die op de Veluwe wonen. Hier 
zal het niet lukken hoor! 
Maar als er dan in Epe/Heerde een locatie start, 
die de eerste avond meteen vijftig bezoekers 
mag begroeten zijn al die eerdere uitlatingen in 
één klap van de tafel geveegd. 
Persoonlijk schoot ik in de lach toen ik dit 
positieve bericht kreeg na de eerste avond. 
IƻŜȊƻΧ ƎŜŜƴ ƎƻŜŘƭƻǇŜƴŘŜ ƭƻŎŀǘƛŜ ƻǇ ŘŜ 
Veluwe? 
Mijn antwoord is ook altijd dat er overal mensen 
wonen die meer willen weten; je moet elkaar 
alleen net treffen. 
Wat ook werkt is anderen enthousiast krijgen en 
samen promoten, iedereen kent wel iemand die 
interesse heeft in andere informatie dan we via 
de televisie en kranten krijgen. 
Anna Paulowna en Haarlem starten beiden op 
dezelfde avond als Epe/Heerde met ook beiden 
een representatief aantal bezoekers voor een 
eerste keer, dus drie locaties zijn op juiste 
manier begonnen op dezelfde avond. 
Hing het in de lucht? 

 

De lezing van Frits van der Blom over de Holle 
Aarde was vrijdag in Alkmaar een groot succes. 
Ook hier alleen maar positieve reacties en een 
aanrader voor de andere locaties. 
Aan het begin van de avond bij het welkom heten zei ik dat je na deze avond anders naar 
huis zou gaan dan je was gekomen. 
Na afloop kwam iemand naar mij toe met de opmerking dat dit zeker waar was. 
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Wat een andere inzichten en kennis die ook 
breed verspreid dient te worden. 

 
Barbera, mede locatiehoudster van Sneek 
helpt Frank geweldig met het maken van de 
posters en flyers en er is hulp in aantocht om 
administratieve zaken van ons over te 
nemen. 
We zijn druk doende om onze plannen in 
Friesland vorm te geven en zodra er meer 
bekend is zullen we dat vermelden. 
Oftewel: alles bruist en zit in een flow, zo 
niet in een achtbaan! 

 

De komende week staat er weer genoeg op de agenda. 
Jolanda Dorenbos heeft ditmaal een verslag gemaakt van haar zaterdag in Schoonlo bij 
Vitaness. 
Vorige week zaterdag zou ik daar heen om twee korte lezingen te geven, maar dit is nu het 
pluspunt van onze studiegroepen, je kunt je zelf misbaar maken. 
²ŜƎŜƴǎ ŜŜƴ ƻǾŜǊǾƻƭƭŜ ŀƎŜƴŘŀ Ŝƴ ƘŜǘ ŦŜƛǘ Řŀǘ {ŎƘƻƻƴƭƻ ƴƛŜǘ ΨƻƳ ŘŜ ƘƻŜƪ ƭƛƎǘΩ ȊƻŎƘǘ ƛƪ ƴŀŀǊ 
een oplossing en deze kwam via Jolanda. 
Zij vertelt in deze nieuwsbrief hoe deze dag voor haar is verlopen. 
Ik dank haar hartelijk en ook voor het feit dat zij helpt met het opstarten van locaties in het 
noorden van ons land. 
Locatie Maastricht stelt zich voor via Pascalle Vroegop en Marja Fredriks heeft een verslagje 
aangeleverd van haar wandeling in Bergen. 

 
Veel leesplezier gewenst, 

 

Anneke 
 
 

 
 

ven voorstellen: Pascalle Vroegop  

Locatiehoudster GVA-locatie Maastricht 
 

Mijn naam is Pascalle Vroegop en ik ben de kersverse locatie houdster voor de locatie 
Maastricht. Via een Facebook bericht ben ik terecht gekomen bij de Gezond Verstand 
Avonden en zag dat Maastricht nog geen locatie had. De informatie, de onderwerpen en de 
lezers spraken mij direct aan. 

 

Ik ben moeder van een zoon van 14 jaar met autisme en een zeldzame spierziekte. Wat mij is 
ōƭƛƧǾŜƴ ǾŜǊōŀȊŜƴ ƛƴ ŀƭ ŘŜ ǘǊŀƧŜŎǘŜƴΣ ƻƴŘŜǊȊƻŜƪŜƴ Ŝƴ ƎŜǎǇǊŜƪƪŜƴ ƛǎ Řŀǘ ΨǾƻŜŘƛƴƎΩ Ŝƴ 


